
 Årsrapport FAU 2023-2024 

 Foreldrekontakter 2023 / 2024 har vært: 

 1.steg:  Helene Theis Engelsvoll 
 Tore Lid 

 2.steg:  Bente Cecilie Lio (kasserer) 
 Hege Åtland Gangstø 

 3.steg:  Gregor Anda 
 Benedicte Vik Reime (nestleder) 

 4.steg:  Maren Borsheim 
 Kjers� Totland (referent) 

 5.steg:  Merete Gilje 
 Heidi Martby-Skogsholm (leder) 

 6.steg:  Jonas Rugland 
 Eirik Samnøy 

 7.steg:  Silje Lunde Randeberg 
 Ragnvald Borsheim 

 Det er gjennomført 6 FAU møter så langt. FAU møtet i desember ble avlyst grunnet sykdom. Det er 
 beslu�et å ha totalt 9 FAU møter, i �llegg �l foreldremøte april 2024. 

 Hovedsakene FAU har engasjert seg i 2023-2024. 

 ●  § 9A i opplæringsloven, “Trygt og godt skolemiljø”, saker på flere trinn. 
 ●  Informasjon og drø�ing av vik�ge saker, blant annet bemanning, høring vedrørende Orstad 

 ungdomsskole, skolefrokost, bruk av målform (nynorsk / bokmål) i de ulike klassene, 
 na�eravnordning, trygg og trafikksikker skolevei. 

 ●  Fremsnakk av skolen, god dialog med rektor og skoleledelsen, samt bidra �l god dialog og 
 informasjonsflyt mellom skole-foreldre og foreldre-skole. 

 ●  Elevundersøkelsen, representanter fra FAU, har vært med i �ltaksarbeidet. 
 ●  Ak�viteter i regi av FAU: Åpent Hus høst og vår, juleverksted, teater, refleksaksjon og 

 mai-dugnad. 

 Økonomi FAU: 

 I 2023 ble det gjennomført 17.mai feiring, �l sammen 4 åpent hus og juleverksted. 

 FAU har gi� bidrag �l skolefrokosten for 5. - 7. steg, bidrag �l leker på skolen og bidra� �l kunstverket 
 for 100-års jubileet.  Åpent hus og juleverksted samlet  gikk akkurat li� i pluss, mens 17. mai ga et godt 
 overskudd. 

 Vi ender med et nega�vt resultat på 13 187, 53 kroner og har 89 913,04 i eiendeler ved årsslu�. 



 Årsmelding Åpent hus Engelsvoll skole 2023/2024 

 Åpent Hus gruppa i 2023/2024 har bestå� av 5 representanter fra FAU med �llegg av kasserer. 

 Merete Gilje (leder), Gregor Anda, Jonas Rugland, Tore Lid, Silje Lunde Randeberg og Bente Cecilie Lio 
 (kasserer). 

 Det er foreslå� å ha Åpent Hus på andre dager enn fredager. De�e er noe vi tar med oss �l neste år 
 og neste Åpent Hus gruppe. 

 Høsten 2023: 

 Den første kvelden (1. – 4. trinn) var elevene stort se� oppta� av ak�vitetene. Nesten alle elevene var 
 på Åpent Hus, vi manglet én elev i 1. steg, tre elever i 2. steg, tre elever i 3. steg og seks elever i 4. 
 steg. Andre kvelden (5. – 7. trinn) skjedde det mer i gangene. Det var mye springing og barna lekte 
 «Galne». De hørte ikke på oss voksne. I 5. steg manglet vi 7 barn, 8 barn i 6.steg og 5 barn på 7.steg. 
 Det var mye sykdom på trinnene denne uken, noe som gjenspeilet hvor mange barn som ikke mø�e. 

 Opplevde ingen uheldige hendelser denne gangen. De fleste oppførte seg fint og holdt seg �l reglene. 
 Planen var å ha disko inne på det ene rommet for 5. - 7.steg, vi hadde få� laget spilleliste og alt var 
 klart. Da vi spurte elevene om de ville på disko, ønsket derimot ingen de�e. 

 Våren 2024: 

 Vi endret li� på dagene �l noen av stegene denne gangen, e�er innspill fra foreldre. 1. og 2. steg var 
 samme dag som 5. - 7. steg. 3. og 4. steg en annen dag. De�e for at det ikke skulle bli så sent for 3. og 
 4.steg på kvelden. Det ble avslu�et 45 minu�er før den pleide, noe vi fikk posi�ve �lbakemeldinger 
 på av vaktene som hadde mø� opp. 

 Opplevde at 1. og 2. steg oppførte seg eksemplarisk, her gikk det veldig rolig for seg. 1. steg. manglet 
 5 barn og 2. steg manglet bare 1 barn fra klassen. 

 Denne gangen gikk det roligere for seg med 5.-7.steg, det var lite løping i gangene og mer ak�vitet i 
 gymsalen og på bingo. Det var et godt oppmøte og de sa� i store grupper og var veldig sosiale med 
 hverandre. På 5. steg manglet fem barn, 6. steg manglet seks barn og 7.steg kun tre barn. Det var 
 veldig fint vær denne kvelden og helgen, så antagelig var noen reist bort. 

 Andre kvelden med 3. og 4.steg var det mye roping og skriking. Opplevde en krangel som eskalerte og 
 endte opp med rasis�ske bemerkninger fra noen av barna. De�e ble slå� hardt ned på av vaktene og 
 stoppet fort. 

 Vakter 

 Det var et godt oppmøte av vakter på høsten, men ikke så bra på våren. Her manglet 3 - 5 vakter på 
 alle trinnene. Vi så også at flere av vaktene ikke mø�e 30 minu�er før slik de skulle, men kom 
 sammen med barna sine når barna skulle møte. De�e gjorde at vi ikke kom helt i mål med alt som 
 skal være klart �l åpningen på våren, da vi i utgangspunktet var for få vakter. 

 De vaktene som var der gjorde en kjempejobb med å være �l stede, rydde og hjelpe �l der det 
 trengtes. Savnet li� at en del av vaktene fulgte li� bedre med i gymsal og i gangen på høsten, men 
 de�e bedret seg på våren. 



 Ak�viteter 

 Ak�vitetene vi hadde denne gangen var de samme som all�d: Sløyd, forming, bingo, kiosk og gymsal. 

 I sløyden hadde Gregor ansvar, og her gikk alt kjempefint på høsten. Barna virket veldig fornøyd med 
 sprellemann og sprellefiskene de fikk laget. Her så vi i e�erkant at vi ikke burde ha den samme �ngen 
 å lage begge halvår, for det var få som ønsket å beny�e seg av sløyd på våren. Det var 39 barn i 
 sløyden på høsten, og bare 16 barn på våren. Vi tar erfaringen med oss og må variere mer �l neste år. 

 Det samme gjelder for formingen, her hadde vi 61 barn på høsten, og 50 barn på våren. Vi kjøpte ikke 
 inn noe ny�, men heldigvis var det noen krea�ve foreldre som klarte å trylle frem ulike �ng som 
 barna kunne lage av det vi hadde. 

 Bingoen gikk veldig bra, særlig e�er at vi fikk kjøpt inn nye premier. 78 barn spilte bingo på høsten, 
 126 på våren. Vaktene som hadde ansvar for de�e på våren gjorde en kjempejobb og fikk sortert og 
 ryddet opp i alle tallene, slik at det nå er helt komple� bingo se�. 

 Vi ser at vi muligens bør tenke på å se�e opp prisene li� på noe av snopet i kiosken, noen av barna 
 trengte poser for å få med seg alt hjem. Man får ganske mye for 50 kr når prisen er på 5-10 kr pr. 
 sjokolade/snop. De�e må Åpent Hus gruppa for neste år vurdere. 

 Det kan synes som at barna har gjennomskuet at de får gra�s pølser når det nærmer seg slu�en, for 
 vi ser at det bare blir solgt 1 �l 2 pølser i løpet av kvelden, men på slu�en kom flere av barna å spurte 
 når pølsene var gra�s. De�e har bli� gjort fordi vi ikke ønsker å kaste mat. Vi vurderer å redusere 
 innkjøp av pølser fremover, eventuelt gå over �l å selge pizzastykker, eller ku�e varmmat helt ut slik 
 de gjorde i �or. 

 Vi må og se på hva vi kan gjøre med frukt, det er veldig få barn som ønsker å ta imot frukt og 
 grønnsaker selv om det er gra�s, når de heller kan velge snop. Her må vi se på om vi skal 
 variere/by�e ut noe av det vi �lbyr. Per dags dato �lbyr vi epler, pærer, gulrot og druer. 

 I gymsalen var det li� variert, og vi opplevde at det var mye opp �l de som var vakter her på hvor mye 
 det ble brukt �l ak�viteter eller bare herjing. Noen av vaktene hadde landhockey turnering med 
 barna, det var en stor suksess. Vi liker engasjerte foreldre! 

 Kom et forslag fra noen foreldre om at vi kunne ha spillegrupper med ulike bre�spill i kroken med 
 sakkosekker på biblioteket, de�e tar vi med oss �l neste år. 

 Økonomi 

 Høsten: 

 Første kvelden hadde vi inntekt på 2951 kr og utlegg på 2838 kr, mens andre kvelden hadde vi inntekt 
 på 1735 kr og utlegg på 3279 kr. Det vil si at samlet se� gikk vi med 1431 kr i minus på høsten. Her 
 gikk en del av utlegget �l nye bingo gevinster, som jeg håper vil vare ut neste skoleår, pluss andre �ng 
 som kopper, skåler og diverse som var helt tomt på lageret. 

 Våren: 

 Første kvelden hadde vi en inntekt på 3430 kr, og utlegg på 3998 kr, andre kvelden hadde vi en 
 inntekt på 1915 kr, og utlegg på 2296 kr. Det vil si at samlet se� gikk vi med 949 kr i minus på våren. 
 Vi vurderer prisjustering neste år og eventuelt ku�e ut pølser. 



 Årsmelding Juleverksted Engelsvoll skole 2023 

 Første lørdag i desember var det arrangert juleverksted for Klepp Stasjon på skolen, og det var godt 
 oppmøte av både store og små. 

 Det var salg av grøt, lapper, kokosboller, kaffe og sa�. Det var en svært hyggelig formiddag. 

 Ak�vitetene bestod av pyn�ng av pepperkake, julekort, strimlekule, perlekrans, lysglass, juletre av 
 pappkjegle, anheng, fyrs�kkesker, filthjerte, svibel og kongle-reinsdyr. I �llegg �l ak�vitetene var det 
 kiosksalg. Prisen på ak�vitetene var fra 10 kr og opp �l 20 kr. Det ble solgt bonger �l en verdi av 10 kr 
 stykk i «he�er» á 5 stykk.  Salg var både i kiosk og ved en stand i gangen. 

 Juleverksted komitéen 2023/2024 har bestå� av 2 representanter fra FAU, med �llegg av kasserer: 

 Ragnvald Borsheim (leder), Eirik Samnøy og Bente Cecilie Lio (kasserer). 

 I �llegg s�lte to foreldrerepresentanter fra hvert klassetrinn, samt tre ekstra fra FAU , totalt 19 
 fremmø�e voksne. 

 Økonomi: 
 Omsetning i kiosken kr 810. Inntekter fra ak�vitetene kr 7710. 
 Inntekter totalt: kr 8520. 
 Utgi�er: kr 6439. 
 Resultat kr 2081 i overskudd. 

 Årsmelding dugnadskomitéen 

 Komitéen bestod våren 2023 av Maren Borsheim, Mari Buer Vik og Kris�ne Friestad. 
 Høsten 2023 bestod komitéen av Helene Engelsvoll, Hege Åtland Gangstø og Maren Borsheim. 

 Gruppa har vært ansvarlig for gjennomføring av 17.mai dugnad, planlegging og organisering av teater 
 ved Rogaland teater og organisering og gjennomføring av refleksaksjonen, som først starter med en 
 refleksdag for dere�er å følge som en reflekskonkurranse. 

 17.mai dugnad: 

 Formålet med dugnaden er å rydde og klargjøre skolegården �l 17.mai feiring. 
 Dugnaden ble gjennomført 10. mai 2023. 

 Vi hadde på forhånd avtalt med rektor og vaktmester vedrørende arbeidsoppgaver og �lgjengelig 
 utstyr, samt skaffet nøkler. Komitéen var på skolen li� �dligere og sa�e fram utstyr. De hadde også i 
 forkant hentet blomster hos Grude gartneri. Vi hadde bestemt oss for å droppe maling av «slangen», 
 som i utgangspunktet var planlagt, pga dårlig og vå� vær. 

 Oppgaver som ble u�ørt var soping av skolegården, luking, plan�ng i kasser, �ernet løv,  vasket 
 vinduer utvendig ved inngang og de som vendte mot skoleplassen og plukket søppel. 

 Det ble kalt inn to foreldre fra hvert trinn, bortse� fra 7. trinn, som har egen dugnad i forbindelse 
 med 17. mai. Det ble en godt gjennomført dugnad, men det manglet foreldre fra et par trinn. 



 Teater: 
 Rogaland  teater  �lbyr  alle  elever  i  Rogaland  fylke  å  se  fores�llinger  �l  raba�erte  priser  (kr  120,-  pr 
 elev). Denne kulturelle opplevelsen har lenge vært en tradisjon ved Engelsvoll skole. 
 Teaterfores�llingen KVAKK ble gjennomført 20.november 2023. 

 E�er evaluering fra �oråret valgte vi en dato i slu�en av november, siden flere opplevde det som 
 travelt i desember i �oråret. 

 Det bør gjøres ekstra tydelig når fristen for bes�lling er, og informasjonen bør komme ut på Visma i 
 god �d slik at flere får det med seg. 

 Evalueringen �lsier at det har vært en nedgang i antallet kjøpte teaterbille�er fra Engelsvoll skole de 
 siste årene. Det kan nå likevel se ut �l at det tar seg gradvis opp igjen og at �lbudet verdse�es. 

 Refleksaksjonen: 
 E�er  dialog  med  poli�et  gikk  årets  refleksaksjon  uten  besøk  av  poli�et.  Refleksaksjonen  gjennomføres 
 ellers  som  vanlig  og  starter  først  med  en  refleksdag  med  besøk  av  FAU-representanter  og  utdeling  av 
 refleks.  Påfølgende  uker  er  det  refleks-konkurransen  for  å  få  elevene  mo�verte  �l  å  bruke  refleks  i 
 mørke�den. 

 Formålet  med  refleksaksjonen  er  å  oppfordre  alle  elever  samt  foreldre  �l  å  være  synlige  ved  bruk  av 
 refleks. 

 Refleksaksjonen  i  år  startet  med  informasjon  fra  skolen  v/rektor  på  Visma,  og  ble  startskuddet  på 
 reflekskonkurransen.  Poli�et  hadde  i  år  ikke  anledning  �l  å  s�lle  på  refleksdagen.  Representanter  fra 
 FAU,  mø�e  elever  fra  7.  trinn  �l  å  dele  ut  refleks.  7.  trinnet  åpnet  derfor  refleksaksjonen  som  gode 
 forbilder.  Trolig  har  de�e  en  posi�v  effekt.  Klepp  kommune  sponset  elevene  med  refleks  fra  Trygg 
 trafikk. 

 Reflekskonkurransen startet opp torsdag  19. oktober 2023, og hadde en varighet på 3 uker. 
 Evalueringen  er  at  refleksaksjonen  slik  den  organiseres  har  vært  en  stor  suksess  se�  opp  imot 
 formålet. 

 Økonomi: 

 Søknad for stø�e �l premie på kr 1500,- kr er innvilget og godkjent av Trygg Trafikk. Dugnadsgruppen 
 har fremsendt svar på hvilket trinn som vant konkurransen �l Trygg Trafikk. 1.premie gikk �l 2.trinn 
 for best bruk av refleks. 2.plass gikk �l 7.trinn og 3.plass gikk �l 5.trinn. Premie og beløp for 
 konkurransens 2. og 3. plass er utbetalt. 

 20.04.2023 

 Heidi Martby-Skogsholm 
 Fau-leder 


